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كار شهرداري و كاله به ديدار سوم كشید

قدرتنماييگرگانيها
شمشیربازي اسیر حاشیه

مسابقاتداخليبهجايگرندپري!
 شهرداري گرگان در ديداري يك طرفه موفق شد انتقام شكست بازي 

حامد قهرماني 
      خبر

اول نيمه نهايي رقابت هاي ليگ برتر بسكتبال را از كاله بگيرد تا كار دو 
تيم در ديدارهاي مرحله نيمه نهايي به تساوي يك - يك برسد. 

در جريان دومين بازي از مرحله نيمه نهايي ليگ برتر بسكتبال مردان ايران، تيم شهرداري گرگان 
موفق شد با نتيجه قاطع 122 بر 68 ميزبان خود كاله را شكست دهد. در اين ديدار كه به ميزباني 
شاگردان مهران حاتمي برگزار شد، در هر چهار كوارتر شاگردان صالح مخدومي به ترتيب با نتايج 
37بر 14، 24بر 14، 32 بر 12و 29بر 28  ميزبان خود را شكس��ت دادند تا در مجموع با 54 امتياز 
اختلاف به پيروزي دس��ت يابند. در پايان اين ديدار »گلن كوزي« با كس��ب 39 امتياز، دو ريباند، 
چهار پاس منجر به گل، كارايي 42 را در تركيب شهرداري گرگان به ثبت رساند تا به عنوان بهترين 
بازيكن زمين انتخاب شود. صالح مخدومي بعد از پيروزي خوب شاگردانش مقابل كاله با اشاره به 
اينكه بايد خيلي زود اين پيروزي را فراموش كنيم و براي بازي سوم در روز سوم ارديبهشت ماه در 
خانه برابر كاله مازندران آماده شويم، تصريح كرد: »ما در بازي نخس��ت برابر كاله، تيم هميشگي 
شهرداري گرگان نبوديم، هرچند به موقع توانستيم با برطرف كردن نقاط ضعف خودمان در جريان 
بازي تمركز فوق العاده اي داشته باشيم. براي صعود به ديدار پاياني ليگ هنوز راه دشواري باقي مانده 

و بايد همين روندي كه در بازي امروز برابر كاله به نمايش گذاشتيم، تداوم داشته باشد.«
مهران حاتمي، سرمربي كاله مازندران هم با اشاره به ضعف شاگردانش در خط دفاع و در پرتاب هاي 
سه امتيازي گفت: »تداوم اين وضعيت در جريان مسابقه متأسفانه باعث شد بازيكنان ما شرايط لازم 
را براي ادامه مسابقه نداشته باشند.« وی تصريح كرد: »اين بخشي از جريان بازي بسكتبال است 
كه يك روي آن شكست و روي ديگر آن پيروزي است. قطعاً شكست بازي دوم در آمل را فراموش 

خواهيم كرد و در گرگان كاله متفاوتي را شاهد خواهيد بود.«
با اين نتيجه سري نيمه نهايي تيم هاي كاله مازندران و شهرداري گرگان به تساوي يك - يك رسيد. 
هر يك از دو تيم كه در اين س��ري دو برد ديگر كس��ب كند راهي فينال مي شود. اما در ديگر بازي 
مرحله نيمه نهايي، تيم هاي طبيعت و پالايش نفت آب��ادان به مصاف هم مي روند. دو تيم بازي اول 

خود را شب گذشته برگزار كردند كه طبيعت 79 بر 73 پيروز شد.
نيمه نهايي ليگ برتر بسكتبال مردان ايران به صورت سه از پنج برگزار مي شود و هر تيمي كه سه بار 

حريف خود را شكست دهد، برنده سري می شود و راهي مرحله بعد خواهد شد.

شمشيربازي ايران چند سالي مي ش��د كه براي خودش اسم ورسمي 
فريدون حسن

      حاشیه
پيدا كرده بود. درخش��ش در مس��ابقات جهاني و حتي پيروزي هاي 
غرور آفرين در المپيك باعث ش��ده بود نگاه به اين رشته عوض شود. 
نسل طلايي شمشيربازان ايران در طول سال هاي گذشته شانه به ش��انه رقباي قدرتمند آسيايي و 

جهاني پيش رفتند تا اينكه رسيديم به اوضاع و احوال امروز اين رشته جذاب. 
بعد از اتفاقات عجيب و غريب هفته گذشته و صدور احكام انضباطي براي سرمربي و بازيكنان نامدار 
شمشيربازي كه واكنش هاي زيادي را هم به همراه داشت، حالا خبر عدم اعزام تيم ملي اسلحه سابر 
به مسابقات گرندپري سئول هم تبديل به يك حاشيه جديد براي ورزشي شده كه عادت كرده بوديم 
كمتر حاشيه داشته باشد. ديروز خبرگزاري ها گزارش دادند فدراسيون شمشيربازي با پيشنهاد مربي 
تيم ملي اسلحه سابر، حضور در رقابت هاي گرندپري س��ئول را از برنامه اين تيم خارج كرده است. 
رقابت هاي گرندپري سئول جزو مسابقاتي است كه همه ساله در تقويم فدراسيون جهاني شمشيربازي 
قرار دارد. اين مسابقات فقط در بخش انفرادي برگزار مي شود و روي رنكينگ بازيكنان شركت كننده 
هم تأثيرگذار است. قرار بود ملي پوشان اسلحه سابر ايران همچون سال هاي گذشته در فصل جديد 
اين رقابت ها هم شركت داشته باشند، اما با پيشنهاد محمد رهبري مربي تيم ملي، فدراسيون قيد 
اعزام به سئول را  زده است. محمد رهبري، سرمربي تيم ملي هم در گفت وگو با مهر با تأييد اين خبر 
گفت: »به خاطر نتايج ضعيفي كه بازيكنان در جام جهاني مجارستان گرفتند، تصميم گرفتم كه آنها 
در يك رويداد شركت نداشته باش��ند. پيشنهادم را به فدراس��يون ارائه دادم و مقرر شد رقابت هاي 
گرندپري از برنامه تيم اسلحه سابر خارج شود. به جاي حضور در گرندپري سئول، رقابت هاي انتخابي 

براي تيم ملي برگزار مي كنيم تا تركيب تيم را براي جام جهاني اسپانيا مشخص كنيم.«
رهبري ادامه داد: »البته علي پاكدامن كه جايگاه خوب��ي در رنكينگ جهاني دارد در صورت تمايل 
مي تواند با هماهنگي فدراسيون در گرندپري سئول شركت داشته باشد. او به جمع 16 بازيكن برتر 
رنكينگ جهاني خيلي نزديك است و مي تواند با كسب امتيازات لازم در سئول دوباره وارد اين جمع 
شود، اما فاصله ساير بازيكنانمان زياد است.« سال گذشته تيم ملي شمشيربازي اسلحه سابر ايران 
با چهار بازيكن در گرندپري سئول شركت كرد كه از ميان آنها علي پاكدامن در رده نهم ايستاد. خود 
رهبري كه آن زمان در تركيب بازيكنان قرار داش��ت در جايگاه 34 ايستاد و محمد فتوحي و فرزاد 

باهر ارسباران هم به ترتيب رده هاي 86 و 1۰1 را از آن خود كردند.

پرسپولیس قید قهرماني را زد، آن هم درست 
در روزي كه آزادي س�رتاپا س�رخپوش بود 
و تنها گوش�ه اي از آن را اندك تماش�اگران 
س�پاهاني ب�ه خ�ود اختص�اص داده بودند. 
دس�ت آخر اما همان اقلیت بودند كه شاد و 
خندان ورزش�گاه را ترك كردن�د و مابقي با 
چهره هاي اندوهگین، مات تماش�اي تیمي 
بودند كه با قبول شش�مین شكس�ت فصل 
پرونده قهرماني خود را بست، آن هم مقابل 
س�پاهان كارترون. مربي كه در اندك زمان 
حض�ورش روي نیمكت س�پاهان، در چهار 
بازي متوال�ي برابر پرس�پولیس ب�ه برتري 
رسید! دقیقاً همان چیزي كه هضم آن براي 
هوادار پرس�پولیس دش�وار بود؛ از دس�ت 
رفتن قهرماني به واس�طه باخت به سپاهان!

هوادار پرس��پوليس اما جمعه شب در آزادي به 
تماش��اي پرده آخر نمايشي نشست كه كارتال 
از هفته ها قبل پايانش را نوش��ته ب��ود. در واقع 
پرس��پوليس نه در پايان بازي با س��پاهان كه 
خيلي قبل تر قيد قهرمان��ي را  زده بود. كارتال 
در همان روزهاي نخست پذيرفت پرسپوليس 
اين فصل قرار نيست هيچ معجزه اي را به نمايش 
بگذارد و ش��ايد همين تفكر، انگيزه تيم را براي 
تلاش جهت تغيي��ر اوضاع به نابودي كش��اند. 
تفكري كه در مصاف با سپاهان به وضوح ديده 
شد. پرسپوليس هم از گلزني و هم كسب نتيجه 
عاجز بود، چراك��ه به زعم س��رمربي ترك تبار 
سرخپوشان، ش��يرازه تيم در همان 1۰ دقيقه 
نخس��ت از هم پاش��يده ش��د، وقتي نخستين 
توپ توسط س��پاهان وارد دروازه گندوز شد و 

پرسپوليس قبل از جمع و جور كردن خود، گل 
دوم را هم توس��ط مدافع خودي دريافت كرد! 
توضيحات صادقانه كارتال نش��ان داد او خيلي 
قبل تر قيد قهرمان��ي در اين فصل را زده كه اگر 
غير از اين بود، صراحتاً نمي گفت ش��يرازه تيم 
بعد از دو گل دريافتي از هم پاشيد. درحالي كه 
پرسپوليس با احتساب دقايق تلف شده هر دو 
نيمه، بيش از 9۰ دقيقه بعد از خوردن گل دوم 
فرصت جبران داشت، اما نتوانست جبران مافات 
كند، وقتي مديريت بحران نمي دانست و باخت 

را در همان 12 دقيقه اول پذيرفت. 
زمان زي��ادي از حضور كارتال در پرس��پوليس 
نمي گ��ذرد. او اواي��ل بهمن ماه بود كه س��كان 
هدايت سرخپوشان را به دس��ت گرفت. مربي 
كه گفته مي شد به سبك هاي تاكتيكي منظم 
علاقه مند اس��ت و تيم هاي خ��ود را به گونه اي 
سازماندهي مي كند كه در دفاع عملكردي قوي 
و در ضدحملات مؤثر باشند، اما در برخي تيم ها 
نيز تلاش كرده س��بك هجومي را پياده سازي 
كند، اما آنچه طي اين مدت از او در پرسپوليس 
ديده شد، هيچ شباهتي به آنچه كه گفته مي شد، 
نداشت. پرسپوليس برخلاف تمام تعريف هايي 
كه از خط دفاعي تيم هاي كارتال مي ش��د، در 
خط دفاعي نه منسجم عمل  كرد و نه سختكوش 
كه نمون��ه آن نيز بازي با س��پاهان بود و گل به 
خودي گولسياني. اما تمام ايرادهاي پرسپوليس 
كارتال مربوط به خط دفاع، استفاده از بازيكنان 
س��ن و س��ال دار يا اصرار به حض��ور بازيكنان 
پراشتباه نيس��ت. او در خط هافبك هم به رغم 
داشتن گزينه هاي پرتعداد، تحت هر شرايطي 

به استفاده از سروش رفيعي اصرار دارد، بي توجه 
به اينكه روز خوب يا بد او باشد و حتي زماني كه 
سروش در بازي خشن و عصبي بازي مي كند و 
احتمال 1۰ نفره شدن تيم وجود دارد هم اقدام 
به تعويض او و ميدان دادن به سايرين نمي كند و 
بهانه اش نيز سرماخوردگي بازيكنان است. اين 
در حالی است كه مسئله پرسپوليس،  تاكتيكي 
است، نه سرماخوردگي چند بازيكن كه اگر غيراز 
اين بود، پرسپوليس در مصافي خانگي و بازي 
كه به برد براي حفظ اندك ش��انس خود جهت 
كسب عنوان قهرماني نياز داش��ت، با سيستم 

1-3-2-4 راهي ميدان نمي شد! 
در اين بازي هم سپاهان به برد نياز داشت و هم 
پرسپوليس، اما تيم كارترون با سه مهاجم راهي 
ميدان ش��د و تيم كارتال با يك مهاجم! تفاوت 
تاكتيكي و ديدگاهي كه باعث ش��د س��پاهان 
با دس��ت پر آزادي س��رخپوش را ترك كند و 

پرسپوليس با دست خالی! 
مس��ئله گل به خودي گوليس��اني نيست. هر 
بازيكني ممكن اس��ت مرتكب چنين اشتباهي 
شود. مسئله جمع كردن تيمي چون پرسپوليس 
بعد از يك اشتباه است، اما چه انتظاري مي شد 
از كارتال داشت وقتي از همان نخستين روزهاي 
حضورش در پرس��پوليس به جاي حل و فصل 
مش��كلات اين تيم ب��راي رقم زدن ش��رايطي 
متفاوت تنها به يك مس��ئله تأكيد داشت و آن 
اينكه پرسپوليس همين است: »دست ما بسته 
اس��ت و بايد با اين بازيكنان ادامه دهيم. قطعاً 
به موقع خ��ودش خيلي چيز ها در اين باش��گاه 
عوض خواهد ش��د، ولي الان زم��ان آن چيزي 

كه مي گويم نيس��ت. به دليل كمب��ود نفرات، 
بازيكنان پس��ت ش��ماره 6)هافبك دفاعي ( و 
8)هافبك باكس تو باكس( را در پس��ت وينگر 
بازي مي دهم. درحالي كه اگر وينگر دريبل زني 
داشتم كه مي توانس��ت توپ را به محوه جريمه 
بياورد، قطعاً بازي سردار اين نبود، اما بايد با اين 

بازيكنان تا آخر فصل ادامه دهيم!«
اين صحبت هاي كارتال ي��ك  ماه بعد از حضور 
در پرس��پوليس بود، ام��ا او هرگز ب��ه اين مهم 
اش��اره نكرد كه اگر تيمش وينگ��ري ندارد كه 
بتواند دورس��ون را راه بيندازد، چرا جذب اين 
بازيكن را به زمان��ي كه بتواند كمك��ي به تيم 
بكند موكول نكرد! او بعد از باخت به س��پاهان 
هم صحبت هايش را به شكلي ديگر عنوان كرد: 

»واقعيت پرسپوليس همين است.«
در واقع كارتال هر بار وعده سال آينده را مي دهد، 
سالي كه پرسپوليس با نظر شخص او بسته شود، 
اما مگر كارتال نمي دانست قرار است هدايت چه 
تيمي را به دست بگيرد كه از همان اول بي خيال 
فصل جاري ش��د و هدف��ش را روي فصل آينده 
گذاشت؟! ش��ايد او س��ال بعد،  اتفاقات خوبي را 
در پرسپوليس رقم بزند، كس��ي  چه مي داند، اما 
مسئله اين اس��ت كه چرا او خيلي زود پذيرفت 
پرسپوليس اين فصل قهرمان نمي شود و دست از 
تلاش كشيد تا پرسپوليس نه فقط جايي در ميان 
مدعيان قهرماني كه حتي اميدي به نايب قهرماني 
اين فصل هم نداشته باشد! اما اگر قرار بود اوضاع 
به اين شكل پيش برود و تغييري حاصل نشود چه 
دليلی داشت پرسپوليس گاريدو را كنار بگذارد و 

سكان هدايت تيمش را به كارتال بسپارد؟

شميم رضوان 

 فريدون حسن

با توجه به اهمیت لیگ ملت هاي والیبال

اولويتتيمملياست
ليگ ملت هاي واليبال در اين دوره حساس��يت بالايي دارد، خصوصاً 
كه سال گذشته ش��رايط خوبي نداش��تيم و همه منتظرند كه امسال 
دوباره واليبال به روزهاي خوب خود برگردد و در نتيجه گيري موفق 
ظاهر ش��ود. به همين دليل با وجود همزماني مس��ابقات يونيورسياد 
و هفته س��وم ليگ ملت هاي واليبال، فدراس��يون تيم ملي را اولويت 
قرار داده و امير خوش خبر، سرپرس��ت تيم ملي  واليبال ايران صراحتاً 
مي گويد اگر بازيكني مدنظر پياتزا باشد، راهي ليگ ملت ها مي شود، 
نه يونيورسياد: »واليبال ايران ظرفيت بالايي دارد و بازيكنان زيادي 
هستند كه مي توانند در مس��ابقات مختلف توانمندي هاي خود را به 
نمايش بگذارند و مؤمني مقدم مي تواند از ظرفيت هاي ديگر و بازيكنان 
دانشجو اس��تفاده كند. يعني اگر پياتزا، بازيكني را براي اعزام به ليگ  
ملت ها در تركيب 14 نفره قرار دهد، به تيم ملي ضربه نمي زنيم، چون 
براي ما اولويت تيم ملي اس��ت، نه يونيورس��ياد، مگر اينكه تيم ملي 
»ب« تشكيل شود. از آن جهت كه تيم ملي »ب« هم اعزام هاي مهمي 
دارد و مي تواند در رنكينگ جهاني تأثيرگذار باشد. اگر تيم ملي»ب« 
مسابقه اي در پيش نداشته باش��د كه تداخل ايجاد شود، قطعاً به تيم 

ملي واليبال دانشجويان كمك خواهيم كرد.«
اما همانطور كه خوش خبر نيز ب��دان تأكيد دارد، اين تي��م بايد زير نظر 
سرمربي تيم ملي تشكيل شود: »زماني كه پياتزا به ايران بيايد، تيم ملي 
»ب« را تشكيل مي دهيم و بايد ببينيم چه بازيكناني با نظر آقاي پياتزا در 
آن تيم قرار مي گيرند. در حال حاضر با توجه به اينكه به مرور بازيكنان به 
اردو اضافه مي شوند، نمي توان در يك سانس همه را تمرين داد، به همين 
دليل بازيكنان را به دو گروه تقس��يم كرده ايم. حالا منتظ��ر آقاي پياتزا 
هستيم تا اسامي نهايي را براي ليگ ملت ها اعلام كند، ولي اگر سرمربي 
تيم نظرش روي برخي بازيكنان باش��د كه از تيم مل��ي »ب« به ما اضافه 
شوند، باز هم اينجا اولويت با تيم ملي است. به همين منظور حتي سالن 

آزادي را هم به صورت كامل در اختيار گرفتيم.«
پياتزا اواخر ارديبهش��ت ماه و بعد از پايان رقابت هاي س��ري A به ايران 
مي آيد، اما اردوي تيم ملي زير نظر مربيان ايراني در حال برگزاري است و 
در همين راستا،  براساس صحبت هاي سرپرست تيم،  لژيونرها از امروز به 
تيم اضافه مي شوند: »اسماعيل نژاد و مرتضي شريفي امروز به اردوي تيم 
ملي اضافه مي شوند. اسماعيل نژاد به ايران برگشته و در حال استراحت و 
ريكاوري است، اما مرتضي شريفي در حال انجام يك سري كارهاي اداري 
باشگاهش در تركيه بود. خانزاده، مبين نصري و گلزاده هم هنوز بازي هاي 
تيم هاي باشگاهي شان تمام نش��ده و همزمان با حضور پياتزا در ايران به 

اردوي تيم ملي اضافه خواهند شد.«

 واكنش آنجلوتي به آينده اش در رئال

هفتهآيندهيكفينالداريم
شايد بدبين ترين هوادار رئال مادريد هم نمي توانست چنين روزهايي 
را براي كارلو آنجلوتي، مربي موفق اين تيم پيش بيني كند. كارلتو اين 
روزها را بسيار س��خت مي گذراند. حذف از رقابت هاي ليگ قهرمانان 
اروپا، آن هم بعد از نتايج بس��يار ضعي��ف در مرحله گروه��ي و ادامه 
نمايش هاي نااميد كننده در لاليگا كه مي تواند منجر به تقديم قهرماني 
به بارسا ش��ود، حالا كار را براي مرد ايتاليايي و خوشنام نيمكت رئال 
به قدري سخت كرده كه حتي به جدايي از جمع كهكشاني ها هم فكر 

مي كند، جمعي كه البته ديگر نمي توان آن را كهكشاني ناميد. 
كارلتو حتي نمي تواند در خصوص آينده خود هم اظهارنظر قطعي كند و 
وقتي با اين پرسش روبه رو مي شود كه در رئال مي ماند يا اين تيم را ترك 
مي كند، تنها پاسخ مي دهد: »در پايان فصل با باشگاه درباره اين موضوع 

صحبت مي كنم.« با اين حال او هنوز به آينده اميدوار است. 
اختلاف با سران باشگاه، اختلاف با برخي ستاره هاي تيم و از همه مهم تر 
كم  انگيزه شدن خود كارلتو براي ادامه كار با رئال همه و همه مواردي 
هستند كه اين روزها از علت هاي افت فاحش رئال محسوب مي شوند، 
اما آنجلوتي با قدرت تمام به اين مسائل پاسخ مي دهد و مي گويد: »من 
با بازيكنان و باش��گاه صحبت كرده ام. همه ما در يك مسير هستيم و 
هدفمان جنگيدن ب��راي جام هاي باقي مانده اس��ت. همه از حذف در 
مهم ترين رقابت، يعني ليگ قهرمانان ناراحتيم، اما اين اتفاق در فوتبال 
ممكن است رخ دهد. هميشه نمي توان برنده شد. هيچ گونه اختلافي با 
باشگاه ندارم. ما هميشه در يك قايق هستيم. كساني كه از اختلاف من 
با رئيس يا باش��گاه صحبت مي كنند، حقيقت را نمي گويند. رئيس در 
اين لحظات حتي بيشتر از زماني كه جام مي بريم به من محبت نشان 

مي دهد. در اين دنيا همه چيز زير سؤال مي رود.«
كارلتو حتي از بازيكنانش هم تمجيد مي كند و اينگونه ادامه مي دهد: 
»تنها كاري كه مي خواهم انجام دهم، تشكر از همه اين بازيكنان است. 
تا الان لحظات فوق العاده اي با آنها داشتم و مي خواهم اين مسير را ادامه 
دهم. ما همچنان متحد هستيم و رابطه بسيار خوبي داريم. اين بازيكنان 

به من فرصت دادند در سال هاي اخير دو ليگ قهرمانان را ببرم.«
آينده رئال و كارلتو هم مسئله اي است كه اين روزها ذهن هواداران اين 
تيم را به خود مشغول كرده است،  موضوعي كه آنجلوتي اينگونه به آن 
واكنش نشان مي دهد: »الان نمي خواهم درباره آينده ام صحبت كنم. 
در پايان فصل با باشگاه صحبت خواهم كرد و س��پس آنچه را كه نياز 
است، مي گويم. الان حرفي براي گفتن ندارم. در حال حاضر بايد حس و 
حال مثبت را به تيم برگردانيم. بايد در اين مقطع پاياني دوباره استحكام 
پيدا كنيم، چون در بازي هاي اخير گل هاي زيادي دريافت كرده ايم. هر 
چيزي ممكن است رخ دهد. بايد در پايان فصل، آينده را ارزيابي كنيم. 
هنوز براي جام هاي مهمي رقابت مي كنيم. هفته آينده يك فينال داريم 
و در پايان فصل اولين جام باشگاه هاي جهان در تاريخ برگزار مي شود. 

الان صحبت كردن درباره اين مسائل درست نيست.«

شيوا  نوروزي

هلندگرديبهناماستقلال!
سردرگمي، ناكامي و مصيبت هاي استقلال اگرچه در مستطيل  سبز 
و در جريان بازي هاي ليگ براي همه عيان ش��ده، ولي سرمنشأ آنها را 
بايد در مديريت باشگاه جست وجو كرد، مديريتي كه وضعيت بحراني 
آبي ها را هنوز درك نكرده و به جاي آنكه در اين چند هفته باقي مانده 

بالاي سر تيم باشد، تور هلندگردي به راه انداخته است. 
مديران تيم پرطرفدار رده دوازدهمي كه هوادارانش نگران آبروريزي 
بزرگ تري به نام »سقوط« هستند، بررسي شرايط هلند برای برگزاري 
اردوي اروپايي براي فصل آتي را در دس��تور كار قرار داده اند! البته اين 
تنها يكي از اخبار منتشر شده از سفر اخير مديران باشگاه به هلند بوده 
و گويا بحث مذاكره با گزينه خارجي و لژيونر ايراني شاغل در اين كشور 
نيز مطرح شده اس��ت. به  رغم انتش��ار اين اخبار، آقايان حتي زحمت 
تكذيب آن را نيز به خ��ود نداده اند و فقط ايجنت اس��تقلالي كاپيتان 

تيم ملي نقش خود در اين سفر را رد كرده است. 
خلاصه اينكه آش��فته بازاري در باش��گاه اس��تقلال به راه است و علي 
تاجرنيا، رئيس هيئت مديره و نظري جويباري، مديرعامل باش��گاه دو 
نفري به هلند رفته  اند، ولي توضيحي در خصوص علت اين سفر نداده اند. 
در حقيقت كابوس اصلي استقلال نتايج ضعيفش نيست، بلكه مديريت 
اسفناكي است كه عنان كار را در دست دارد و گويا از تصميمات مخرب 
گذشته درس عبرت نگرفته است. اين وسط رئيس هيئت مديره تمام 
هنرش اين است كه در صفحه شخصي اش پست  منتشر كند و جوري 
حرف بزند كه انگار فصل تمام شده است: »خبر آمد خبري در راه است. 
در انتهاي فصلي كه كابوسي بزرگ براي اس��تقلال بود، اقدامات مهم 
زيرساختي، اجرايي و فني براي حضوري قوي در فصل پيش رو انجام 
شده و در حال انجام است. اگرچه براي كسب جام حذفي در اين فصل 
هم اميد جدي داريم. حلقه مفقوده ما براي موفقيت در اين س��ال ها، 

همدلي و يكپارچگي است.«
از همين پيام مي توان فهميد تاجرنيا شناخت درستي از فوتبال ندارد و 
 اي كاش به يك باره سر از فوتبال درنمي آورد و در همان دنياي سياست 
باقي مي ماند. رئيس هيئت مديره هنوز نمي داند سه بازي ديگر از فصل 
مانده و همين سه بازي مي تواند طومار استقلال را در هم پيچد. روي كاغذ 
هنوز احتمال سقوط وجود دارد و اين را نبايد دست كم گرفت. علاوه  بر 
اين جام حذفي آخرين فرصت آبي هاست كه آن را نيز نبايد از دست داد. 
حضور پنج سرمربي روي نيمكت تيم در اين فصل سهم مديريت فشل 
و ضعيف را در بروز اين بحران بسيار پررنگ تر از ديگر مسائل كرده و اين 
واقعيت را همه فهميده اند. با اينكه هنوز اثرات منفي انتخاب موسيمانه 
و بوژوويچ به قوت خود باقي است، گفته مي شود آقايان به سرشان  زده 
با گزينه خارجي جديد مذاكره كنند. كدام گزين��ه با چه رزومه و با چه 
ملاكي انتخاب شده و با چه رويكردي كار به مذاكره كشيده شده است؟ 
انتخاب هاي قبلي نشان داد آقايان تبحر و تخصصي در مذاكرات فوتبالي 
ندارند و استقلال بابت همين نوع مديريت اس��ت كه امروز به اين وضع 
دچار شده است. اصلًا ملي پوش��ي كه مدت ها تيم نداشته و به زحمت با 
يك تيم هلندي قرارداد بسته و جاي ثابتي هم در تركيب اين تيم ندارد، 
قرار است چه كمكي به استقلال كند، جز اينكه يك قرارداد نجومي ديگر 
روي دس��ت باش��گاه بگذارد و انتظارات را الكي بالا ببرد. اصلًا مگر درد 
استقلال بازيكن و مربي است؟ مگر مشكل تيم نداشتن اردوي اروپايي 
است؟ تا مالك باشگاه عزم جدي براي فعاليت حرفه اي در فوتبال از خود 
نش��ان ندهد و مديراني لايق و كاربلد را در رأس امور قرار ندهد، سفر به 
هلند يا ديگر كشورها هيچ فايده اي جز هدر دادن پول بيت المال نخواهد 
داشت. با چند مصاحبه، توئيت و خريد خارجي هاي بي كيفيت نمي توان 
كاري از پيش برد و تيمداري حرفه اي اصول و قواعد خودش را دارد كه 

متأسفانه مديران ما شناختي از آن ندارند. 

ثبت نام نامزدهاي انتخابات فدراس��يون كاراته ديروز آغاز شد 
و نامزدها تا 1۰ روز ب��راي ارائه مدارك فرص��ت دارند. با اينكه 
شنيده مي شد، سرمربي تيم ملي مردان هم قصد ثبت نام در اين 
انتخابات را دارد، اما هروي اعلام كرد:  »بايد كساني ثبت نام كنند 
كه بتوانند به كاراته خدمت كنن��د. در حال حاضر هيچ قصدي 
براي حضور در انتخابات فدراس��يون كاراته ندارم. از مربيگري 

اشباع نشده ام و همچنان از اين كار لذت مي برم.«

درانتخاباتشركتنميكنم

علي كفاش��يان از س��وي غفور كارگ��ري، رئي��س كميته  ملي 
پارالمپيك به عنوان مس��ئول پروژه راهبردي توسعه و ارتقای 
رش��ته پارادووميداني معرفي ش��د. اين پروژه ب��ا هدف حضور 
موفق پارادووميداني در رويدادهاي پيش رو از جمله بازي هاي 
پاراآسيايي جوانان دوبي 2۰25، بازي هاي همبستگي كشورهاي 
اس��لامي 2۰25، بازي هاي پاراآس��يايي آيچي ناگويا 2۰26 و 

بازي هاي پارالمپيك لس آنجلس طراحي شده است.

كفاشيان
مسئولتوسعهپارادووميدانيشد

دنیا  حیدري
      گزارش

شترس�واري اگرچه رش�ته آش�نايي براي بسیاري 
از ايراني ها نیس�ت، ام�ا در برخي ش�هرهاي كويري 
كشورمان مسابقات اين رشته بسیار جدي و حرفه اي 
پیگیري مي شود. مسابقات كورس شترسواري استان 
يزد در روستاي نصرت آباد شهر شاهديه برگزار شد 
تا مدعیان حض�ور در تیم ملي و اعزام به مس�ابقات 
آسیايي بحرين به ش�كلي جدي با هم رقابت كنند. 
در اين دوره، 20 نفر ش�تر حضور داش�تند و در چهار 
دور با هم رقابت كردند. برترين نفرات اين مسابقات 
به قهرماني آس�یا اعزام خواهند ش�د و در بحرين با 

حريفان قدرتمندي مبارزه خواهند كرد.

رقابتشترسواران
براياعزامبهآسيا

قاب

چهزمانیقيدقهرماني
زدهشد؟
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